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Avlsrådet har i 2011 mottatt én (1) forespørsel fra Belgia ang. 

antall oppdrettere av hvit gjeterhund i Norge, samt hva de 

brukes til her i landet. 

Brevet ble besvart av Anne S. Nilsen. 

 

Avlsrådet har også fått spørsmål om anbefaling av oppdretter 

og kjøp av valp med visse egenskaper.  

Avlsrådet kom frem til et par oppdrettere i utlandet. 

 

Avlsrådet har tatt for seg eksteriørkritikker for hver enkelt 

hund etter utstilling, samt bruks resultater, og ført inn for 

arkivering på PC. 

Avlsrådet har i 2011 hatt to møter, med Anne S. Nilsen og 

Ingvild Tvete. 

 



Av Anne Skei Nilsen 

for avlsrådet 


